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torsdag den 26. februar 2025 

 
Referat 

 
1. Valg af dirigent 

Henrik Bentzen blev valgt 
 

2. Valg af stemmetællere 
Forsamlingen fandt det ikke nødvendigt med stemmetællere. 

 
3. Bestyrelsens beretning 

Der er i 2024 udpumpet 23382 kubikmeter vand. Der er solgt 22758 
kubikmeter, hvilket giver et vandspild på 2,6%. Dette spild er inklusive 
ledningsbruddet i Askov hovedledningen under Askovvejen i oktober.  
Udbedring af denne skade kostede ca. 52.000 kr. En anden dyt post var 
flytning af en vandmåler på Bøgebjergvej, som løb op i 33.000 kr.  
Alle vandprøver er fine og uden anmærkninger. Resultat af prøvetagningerne 
ligger i øvrigt tilgængelige på vores hjemmeside.  
Selve værket kører driftsmæssigt upåklageligt. Dog ser vi lidt problemer med 
et par udpumpningspumper, som måske er for små. Boyes hyppige 
tilstedeværelse på værket sikrer dog, at problemet ikke har konsekvenser for 
brugerne.  
Vi havde 60 års jubilæum sidste år, og havde faktisk planlagt at holde åbent 
hus på værket. Flere forhold gjorde det imidlertid ikke muligt at gennemføre 
arrangementet. Det beklager vi naturligvis.  
 

 
4. Regnskab 2024 

Bestyrelsen fremlagde regnskabet, som viser et tilfredsstillende resultat.  
Der var spørgsmål til et par punkter af regnskabsteknisk karakter, hvilket Jan 
Jørgensen gav god forklaring på.  
Der blev stillet spørgsmål til bestyrelsens fravalg af bilagskontrol. Bestyrelsen 
vil genoverveje dette fravalg.  
Der blev stillet spørgsmål til værkets “sårbarhed” over eventuelle 
produktionsomlægninger eller -ophør hos et par af værkets erhvervskunder.  
Regnskabet blev godkendt.  

 
5. Budget 

Fremgår af regnskab 2023.   
 

6. Indkomne forslag 



Der var ikke indkommet forslag 
 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 
Niels Hansen, Klaus Madsen og Jan Jørgensen blev genvalgt til bestyrelsen. 
Også genvalg til suppleanterne John Jensen og Jens Frederiksen 

 
8. Eventuelt 

Bestyrelsen orienterede om de overvejelser bestyrelsen gør sig vedrørende 
udskiftning af målere hos brugerne. Generalforsamlingen anbefalede 
bestyrelsen at arbejde videre på en løsning, hvor brugerne kan følge deres 
forbrug på en app med daglig opdatering. Løsningen indebærer et årligt 
abonnement pr. bruger, og denne udgift bør lægges oven i brugernes 
driftsbidrag, som i så fald vil stige fra  nuværende 800 kr. til ca. 1.100 kr. årligt.  
 

 
 
 
 
  


